
Referat fra generalforsamling i Lyngholmparkens grundejerforening 

onsdag den 12. april kl. 18.30, hos B&B by the sea 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
Olav Pedersen blev valgt som dirigent, og kunne konstatere generalforsamlingen varslet rettidigt, 
og dermed gyldig og beslutningsdygtig. 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 
I formandens beretning blev det nævnt, at der er etableret 2 legepladser. Snerydning har været lidt 
forsinket grundet massive snefald. Der er vandproblemer på Kærly, som er ved at blive løst. 
Græsslåningen er gennemført tilfredsstillende, og aftale med samme er lavet for 2023. Bækken er 
planlagt at blive beskåret i løbet af 2023. Formanden takkede Ella Andersen for mange års 
bestyrelsesarbejde.  
 
Beretningen blev godkendt. 
 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab 
Regnskab og budget blev gennemgået, og godkendt af generalforsamlingen. 
 

4. Behandling af Indkomne forslag 
a. Jens Ole Mikkelsen foreslår at høje træer ved Kærlund tyndes ud i, hvilket bestyrelsen 

kigger på. 
 

5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag 
Budget blev godkendt af generalforsamlingen 
 

6. Valg af formand 
Steff Sørensen blev genvalgt som formand. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 
Bill Thaisen blev genvalgt, og Inger Vilhelmsen valgt som nyt medlem af bestyrelsen. 
John ? blev valgt som suppleant 
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Keld Ørum blev genvalgt som revisor 
 

9. Eventuelt 
Der blev fremsat en række ønsker og opmærksomhedspunkter som bestyrelsen kigger nærmere på 

a. Det opleves at der køres stærkt på Lyngholmsvej. 
b. Et ønske om at der ryddes sne på Kærtoften, så bilerne kan passere hinanden. 
c. Mere grus på de gennemgående stier, da der står vand når det er vådt. 
d. Sti ved Inger Vilhelmsen fyldes op, da der er meget vådt 
e. Der opleves hundeefterladenskaber flere steder, et forslag om opsættelse af høm høm 

spande, dog kræver det at nogen skal tømme dem også, hvad nok bliver svært at finde 
nogen til. 

Formanden opfordrede til, at man fremsender forbedringsønsker til bestyrelsen, der er midler at gøre med. 

Der er oprydningsdag den 13. maj, hvor der mulighed for et par hyggelige timers samvær der afsluttes med 
god forplejning. 

 


